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0nderwerp:  Buurtinitiatief Voedseltuin Oosterhout

Vragen van fractie        Naam raadslid:  Ko Koenen

   Vanuit Den Hout is een initiatief opgesteld voor een voedselbos.
   De fractie van Gemeentebelangen heeft hierover de volgende vragen:

1. Ziet het college mogelijkheden tot een samenwerking tussen de voedseltuin en het 
voedselbos

Antwoord:

De initiatiefnemers en het college constateren dat beide initiatieven in een andere fase zitten. 
.De voedseltuin wil zo snel mogelijk aan de slag om komend seizoen te kunnen oogsten. 
Terwijl het Voedselbos de komende maanden gebruikt om het voorstel te verfijnen. De 
gemeente ondersteunt beide initiatieven waar nodig en steunt een mogelijke samenwerking.   

2. Ziet het college mogelijkheden om de voedseltuin en het voedselbos samen op het 
perceel Houtsesteeg te huisvesten

Antwoord:
 Op dit moment is de locatie van het voedselbos nog niet bekend. Er worden verschillende 
locaties onderzocht, zo ook op het perceel bij de Houtsesteeg. 

3. Zijn de initiatienemers van het voedselbos bereid om samen te werken met de stichting 
voedseltuin en samen een perceel grond te delen

Antwoord:
Ja, de initiatiefnemers (en de Voedseltuin) zien beide mogelijkheden, maar blijven gezien de 
doelstellingen wel graag onafhankelijk.

4. Heeft een eventuele samenwerking gevolgen voor de hoogte van de financiële 
ondersteuning aan beide initiatieven

Antwoord:
We gaan er vanuit dat dit, afhankelijk van soort samenwerking, voordelen kan opleveren.

5. Hoe ziet het college de samenwerking tussen beide initiatieven op financiële gebied

Antwoord:
Het college gaat niet over de keuze van initiatieven om op financieel gebied samen te 
werken. Het college kiest er wel voor de initiatieven bij elkaar te brengen. Op termijn kan er 



zo synergie ontstaan op alle fronten. 

Ziet het college in een samenwerking financiële voordelen voor de gemeente

Antwoord:
Zie antwoord op vraag 4.


